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INTERPELACJA  

W sprawie sprzedaŜy lokali mieszkalnych 

 
 
Szanowny Panie Prezydencie 
 
Rada   Dzielnicy VIII   Dębniki  w  ramach  zadań   powierzonych   z  zakresu   prac 
remontowych   dróg,   chodników  i  oświetlenia  na  2008  rok  opracowała   projekt 
budowlany dla inwestycji pn.: "Budowa ciągu pieszo-rowerowego od rejonu ulic 
Krokusowa, Bułgarska do ul. Pszczelnej". 
Zadanie to pojawiło się pod koniec ubiegłej kadencji. 
W związku z opracowaniem ww. dokumentacji w dniu 27.11.2008 r. odbyło się 
spotkanie robocze przedstawicieli Rady Dzielnicy VIII Dębniki, ZIKiT-u oraz firmy 
projektowej. 
W trakcie spotkania okazało się, Ŝe wystąpiły problemy z uzyskaniem prawa do 
terenu           do działek 185/1, 185/3, 216/3, 218/2, 218/7, 218/9, 218/14, obr. 33 
jedn. ewidencyjna Podgórze dla których toczy się postępowanie o zwrot z wniosku 
byłych właścicieli                                 w Starostwie Powiatowym. 
Problem ten nie pojawił się w trakcie opracowywania koncepcji. 
Na tym spotkaniu ustalono, Ŝe ZIKiT wystąpi do Starostwa o ujęcie w postępowaniu o 
zwrot nieruchomości jako strony ZIKiT lub do Wydziału Skarbu Miasta UMK o 
odwołanie się                  od decyzji w sprawie zwrotu ww. działek. \ 
W 2009 roku Rada Dzielnicy VIII planowała realizację powyŜszego zadania. Jest ono 
bardzo waŜne dla mieszkańców tej części Dzielnicy VIII, a zwłaszcza dla dzieci 
uczęszczających do Szkoły Podstawowej Nr 40 przy ul. Pszczelnej 13. 
 
Uprzejmie proszę Pana Prezydenta o informację w tej sprawie a w szczególności 
proszę o spowodowanie pilnego wykupu stosownych działek .  
Sprawa jest o tyle  pilna  ,  poniewaŜ   pojawiają się informacje  ,Ŝe  działkami 
zainteresowany jest deweloper i dlatego całe zamieszanie 

  

 

Z powaŜaniem 

Kraków 8 grudnia 2008 


